
Verslag Jeugdraad 27 augustus 2024 

 

Aanwezig: Aanaïs (Scouts Hever- Schiplaken), Siebe Vermeeren (Scouts Boortmeerbeek), Tim duforez 

(Scouts Boortmeerbeek), Thimon willems (Scouts Boortmeerbeek), Sofie De Coster (Scouts Hever- 

Schiplaken), Febe Maeyaert (KLJ Schiplaken), Hanne Janssens (KLJ Schiplaken), Michelle Geerens 

(Scouts Boortmeerbeek), Lotte De Boe (Chiro Boortmeerbeek), Sandra Gordts (Ecowerf), Iris Schoeters 

(Schepen jeugd), Kari De Cordt (administratief) 

Verontschuldigd: Albertieners, Muzass vzw 

 

1. GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 

2. ECOWERF  
Sandra Gordts van Ecowerf was aanwezig voor uitleg te geven ivm. ‘Operatie proper’. Scouts 
Boortmeerbeek nam hier vorig jaar al met veel enthousiasme aan deel en is ook reeds 
ingeschreven voor dit jaar. Inschrijvingen lopen tot 31 oktober. Het opzet van operatie 
proper is dat jeugdverenigingen een aantal taken kunnen uitvoeren en daar een beloning 
voor ontvangen.  
 
Voor Chiro Boortmeerbeek en Scouts Boortmeerbeek is het niet erg dat ze eventueel 
dezelfde straten opruimen aangezien ze naast elkaar zitten.  
 
Hou er rekening mee dat de thema spellen 3 weken op voorhand aangevraagd moeten 
worden en dat je ze ook zelf moet ophalen op de site van Ecowerf. Bij vragen kan je altijd 
mailen naar afvalpreventie@ecowerf.be. Sandra is soms in de buurt van Boortmeerbeek en 
kan dan eventueel wel materialen meenemen/ afzetten. Ook deze vragen mag je naar 
bovenvernoemd mail adres sturen.  
 
Op de website van mooimakers kan elke vereniging materiaal (grijptangen, fluo vestjes, 
handschoenen, ...) gratis bestellen. Hou er rekening mee dat het soms even kan duren 
voordat deze aankomen.  
 
Siebe wist te vertellen dat de gemeente een handig ‘vuilbakken’ systeem heeft. Wanneer je 
zwerfvuil gaat rapen kan je op de gemeente vuilzakken gaan ophalen hiervoor. Wanneer de 
zakken vol zijn mag je ze aan de kant van de weg achterlaten en een melding doen op de app 
“Mijn mooie straat- app” en dan worden deze opgehaald.  
 
Extra info kunnen jullie terugvinden op de ppt. en in het bestand in bijlage. 

 

3. DAG VAN DE JEUGDBEWEGING 
Het college van Burgemeester en schepenen keurde een bemand frietkot en een 
springkasteel goed voor dag van de jeugdbeweging.  
De kost om herbruikbare bekers te huren zal wel gedeeld moeten worden door de aanwezige 
verenigingen. Er werd hierdoor geopteerd om aan alle leden te vragen een eigen drinkenbus 
mee te nemen.  
 

mailto:afvalpreventie@ecowerf.be


Bandjes dag van de jeugdbeweging zouden een kost zijn van een kleine 70 euro voor 
iedereen. Ook wordt er gevraagd om deze kost als vereniging zelf op te nemen moesten jullie 
deze bandjes graag hebben voor de eigen vereniging. Elke vereniging moet dus zelf beslissen 
of ze deze bandjes aankopen of niet. Moest je deze aankopen met je vereniging, deel ze dan 
niet op de activiteit zelf uit want dat zou verekerd kunnen vallen bij de leden van andere 
verenigingen. Hier kan je de link terugvinden om de bandjes te bestellen: 
https://www.maxevent.be/mx/gadgets/dvdj_prijzen.asp?artID=120_Dag_v/d_jeugdbewegin
g_bandjes  

 
Wat moet er zeker nog nagekeken worden door de gemeente? Electriciteit voor frietkot en 
springkasteel, eenrichtingsverkeer op de Heverbaan, nadar hekken (100) voor fietsenstalling, 
vuilbakken, ...  
 
Niet vergeten dat er een vergadering zal zijn op vrijdag 4 oktober om de laatste eindjes aan 
elkaar te knopen rond dag van de jeugdbeweging.  

 

4. BOORTMEERBEEK FEEST 
Fijn dat Chiro Boortmeerbeek en KLJ Schiplaken aanwezig zullen zijn met een standje.  
 
De gemeente is nog op zoek naar een vereniging dat de 4 springkastelen kan bemannen (in 
het oog houden dat de leeftijden gerespecteerd worden en er geen gevaarlijke 
gebeurtenissen ontstaan). Hiervoor zal er 40 euro per springkasteel betaald worden. Dit kan 
betaald worden op de rekening van de vereniging zelf. Elke vereniging mag hierop intekenen, 
laat iets weten aan Kari moest je vereniging hier zin in hebben. De bemanning zal lopen van 
14u tot 18u.  
 

5. EVALUATIE ROMMELMARKT 
De algemene indrukken waren dat het zeer warm was dit jaar, dat er veel volk was en dat het 
over het algemeen wel zeer vlot verliep. De verenigingen vonden het ook heel fijn dat ze de 
avond vooraf al hun stand mochten opzetten. Er werd voorgesteld voor een jaarwisseling 
met de standplaats van Chiro Boortmeerbeek. Zij staan nu op het kerkplein. Scouts 
Boortmeerbeek stond op het gemeenteplein, waar veel minder plek is. Dit jaar hadden ze 
ook wat last met de Ijsbroers hun klanten die steeds aan hun banken/ tafels gingen zitten om 
hun ijsje op te eten waardoor er minder plek was voor hun eigen publiek. Ze zouden ook 
graag iets sjorren maar daar is op dit moment ook niet genoeg plaats voor. Eventueel kan het 
een oplossing zijn dat ze gebruik kunnen maken van het hele gemeenteplein maar een 
jaarwisseling van standplaats lijkt iedereen wel een betere optie. Dit moet wel nog bekeken 
worden met Tilly.  

 

6. SUBSIDIES 
Berekening subsidies zullen doorgestuurd worden samen met het verslag. KLJ Schiplaken zou 
deze graag eens kunnen inkijken.  

 

7. AED TOESTELLEN 
Er werd op het college van Burgemeester en Schepenen beslist om met de subsidie van ’t 
Oogpunt AED toestellen aan te kopen. Op dit moment beschikt de gemeente over 1 mobiel 
AED toestel. Met de 2500 euro zouden er ongeveer 2 toestellen aangekocht kunnen worden. 
De verenigingen hun voorstel is om met dit geld 1 vaste aan te kopen en 1 mobiele. Deze 
vaste zou geplaatst worden bij de lokalen van Scouts Boortmeerbeek en Chiro Anto. Het 
mobiele zou dan dienen voor Scouts Hever- Schiplaken en KLJ Boortmeerbeek.  

https://www.maxevent.be/mx/gadgets/dvdj_prijzen.asp?artID=120_Dag_v/d_jeugdbeweging_bandjes
https://www.maxevent.be/mx/gadgets/dvdj_prijzen.asp?artID=120_Dag_v/d_jeugdbeweging_bandjes


 
Deze regeling werd geopteerd omdat ze het belangrijker vinden dat ze een vaste hebben 
staan bij hun lokalen omdat ze hier vaker zijn ipv. voor een mobiele te kiezen voor op kamp 
(waar ze veel minder kort per jaar aanwezig zijn). Ze zijn ook alle 4 tegelijk op kamp dus er zal 
dan altijd een groep zijn zonder.  
 
Scouts Hever- Schiplaken heeft een vast AED toestel hangen in het dorp van Hever (niet ver 
van hen af) dus zouden dat ook kunnen gebruiken in hoge nood.  
 

8. GENERATIE ROOKVRIJ 
Hier zijn nog heel vele vraagtekens over bij de jeugdbewegingen. Veel leiding wil dit niet. Ze 
vragen of het mogelijk is om een vaste rokerszone te maken waar leiding kan roken voor en 
na de activiteiten (weg van de kinderen). Op dit moment werken de jeugdbewegingen reeds 
met een charter dat de leiding moet ondertekenen waarin staat dat er niet gerookt mag 
worden tijdens activiteiten. (Hierin staan ook regels omtrent alcohol en drugs).  
 
Er wordt verder bekeken wat nu de exacte regels zullen zijn rond generatie rookvrij.  

 

9. NIEUWE VOORZITTER EN ONDERVOORZITTER 
We zijn op zoek naar een nieuwe voorzitter en ondervoorzitter. Wie dit ziet zitten mag dat 
zeker doorgeven aan Kari.  

 

10. NIEUWE VERGADERDATUM 
Dinsdagen liggen in de toekomst voor velen wat moeilijker. Daarom werd er geopteerd om in 
de toekomst de vergaderingen te laten doorgaan op donderdag. De komende vergadering zal 
dus verzet worden van dinsdag 5 november naar donderdag 7 november. Daarna kijken we 
met de aanwezigheid van Muzass vzw en Albertieners of dit voor hen ook zou passen.  

 

11. VARIA  

- Festiviteiten en startdagen: 
o 21 september is het overgang en startdag scouts Hever- Schiplaken  
o 14 september is het stardag Scouts Boortmeerbeek. (Ze verkopen pasta, die 

winst gaat naar de jins).  
o 8 september is het startdag van KLJ Schiplaken.  
o 21 en 22 september is het mosselweekend in de Gildenzaal van Chiro 

Boortmeerbeek.  
- Scouts Hever- Schiplaken merkt op dat de Primus feesten voorrang krijgt op een 

Boortmeerbeekse verenigingen als het gaat over het reserveren van het overdekte 
podium. Haacht krijgt voorrang op het overdekte podium voor hun Primus feesten terwijl 
de aanvraag van scouts Hever- Schiplaken eerder binnen was (in 2023 was dit het geval, 
in 2024 niet). Het overdekte podium is voor hen heel belangrijk omdat bands hier 
expliciet om vragen en anders niet willen komen spelen.  

- Scouts Boortmeerbeek stelt de vraag waar de andere verenigingen hun bands vinden. 
Het antwoord is dat dit heel vaak via via gebeurd.  

- Meerdere verenigingen merken op dat de veruginning voor geluid, kampvuur en drank 
anders moet geregeld worden dan vroeger. De aanvraag moet 60 dagen voor aanvang 
evenement binnen zijn maar kan geen jaar op voorhand aangevraagd worden. Dit is voor 
hen zeer lastig omdat dit wil zeggen dat dit dan binnen de examen/ kamp periode valt en 
ze dan met andere zaken bezig zijn. Zou dit voor hen toch op een andere manier kunnen?  



- KLJ Schiplaken mag dit jaar ook hun borden van de startdag in Hever hangen. Ivm. het 
bezoek aan de scholen en het plaatsen van de borden blijft de regel gelden: 
Boortmeerbeek blijft in Boortmeerbeek en Hever- Schiplaken blijft in Hever- Schiplaken. 
Wat met de scholen die specifiek een vereniging uitnodigen die niet op hun 
‘grondgebied’ liggen? Zo wordt KLJ Schiplaken elk jaar persoonlijk gevraagd door een 
pesoneelslid om toch ook voor te stellen in de GBS. Hier kwam niet echt een duidelijk 
antwoord op.   

- Iris vroeg nog even iedereen zijn ledenaantallen en leiding: 
o Chiro Boortmeerbeek: 15 leiding, 143 leden 
o Scouts Boortmeerbeek: 50 leiding, 175 leden 
o KLJ Schiplaken: 9 leiding, 31 leden  
o Scouts Hever- Schiplaken: 39 leding, 285 leden 

 

 Volgende vergadering – donderdag 7 november – Scouts Boortmeerbeek 
 

 

 


